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De Ronde Venen, 4 mei 2012. 
 
 
Beste leden van de ChristenUnie en de Staatkundig Gereformeerde Partij 
 
Na anderhalf jaar zijn we ongeveer op de helft van deze (verkorte) raadsperiode gekomen. 
Gewoontegetrouw organiseren de besturen en de fractie halverwege de rit een avond voor leden en 
belangstellenden. 
 
Ook dit keer willen we dat weer doen en wel op DV woensdag 30 mei a.s. 
 
U bent dan van harte welkom in het Hervormd Verenigingsgebouw van Vinkeveen,Herenweg 201.  
De avond begint om 20:00. 
 
Onderwerp voor die avond is “Duurzaamheid”. Een thema wat actueel is omdat onze gemeente door middel 
van de onlangs uitgebrachte Startnotitie Duurzaamheid waarmee de gemeente met de inwoners in gesprek 
wil gaan over de vraag hoe we duurzaamheid kunnen invullen. 
 

Dat sluit ook mooi aan bij een belangrijk punt uit ons 
verkiezingsprogramma. Onder het kopje “Laten we het 
leefbaar houden” schreven we daarover “De belasting 
van ons milieu en de toekomstige schaarste van 
fossiele brandstoffen maken een integrale toepassing 
van duurzaamheidsbeleid, ook op gemeentelijk niveau, 
van het allergrootste belang. Daar nu in investeren is 
een noodzaak om onze omgeving ook leefbaar te 
houden voor de generaties na ons” 
 
Daarbij is het van belang dat de drie pijlers (Planet, 
People, Profit) in balans zijn. Het leek ons een goed 
idee om hier met u als leden (en belangstellenden) 
eens over van gedachten te wisselen.  

 
Het beloofd een boeiende avond te worden, want we hebben maar liefst drie gasten die ons iets over 
Duurzaamheid mee willen geven. 
 
Allereerst onze eigen wethouder Kees Schouten, die de onderwerpen Milieu en Duurzaamheid in de 
portefeuille heeft en dus (bestuurlijk) verantwoordelijk is voor die startnotitie.  
 
Ten tweede voormalig Tweede Kamerlid voor de ChristenUnie Ernst Cramer, werkzaam bij de Nederlandse 
Spoorwegen. Daar onderhoud hij de contacten met andere Europese Spoorwegmaatschappijen en het 
Europarlement in Brussel. Daarvoor is Ernst jaren werkzaam geweest in de politiek. Zowel landelijk in de 
Tweede Kamer als plaatselijk (raadslid en wethouder) in Zeewolde. Duurzame landbouw, ontwikkelingen 
voor een goed openbaar vervoer, en fiscale maatregelen gericht op het stimuleren van duurzaamheid 
vormden in de Kamer een belangrijk onderdeel van zijn werkzaamheden. In de afgelopen 1,5 jaar is hij 
betrokken geweest bij de ontwikkeling van Nudge, een consumenten platform dat van onder 
af een duurzame ontwikkeling wil stimuleren. Duurzaamheid als logische keuze voor alledag; 
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niet alleen vanuit ideologische motieven, maar ook omdat het geld op kan leveren, is daarbij een belangrijk 
uitgangspunt 
Tenslotte is onze derde gast Dirk van ’t Slot. Hij heeft gestudeerd aan de Universiteit Wageningen en de TU 
Delft (master 'Business in Energy Services'). Vanaf zijn afstuderen is hij werkzaam bij DWA installatie- en 
energieadvies als energie- en duurzaamheidsadviseur. In het dagelijks leven houdt hij zich bezig met de 
mogelijkheden om gebouwen duurzamer te realiseren of te renoveren. Hierbij is integrale aandacht voor 
zowel de mogelijkheden voor energiebesparing, alsook voor de betaalbaarheid en het menselijk 
welbevinden in het gebouw/woning. Hij heeft bij DWA opdrachten uitgevoerd voor zowel utiliteitsgebouwen 
(onder andere bij Schiphol) als glastuinbouw en woningbouw. 
 
Hieronder treft u de agenda voor deze avond aan. We hopen zoveel mogelijk van u de 30ste te mogen 
ontmoeten in Vinkeveen, waarbij tussen de bedrijven door er ook voldoende gelegenheid zal zijn om met de 
fractie over andere zaken van gedachten te wisselen 
 
Fractie ChristenUnie/SGP  Bestuur KV CU   Bestuur KV SGP 
 
WHP Stam    J. de Groot   C. van Sligtenhorst 
 
 

AGENDA 
 

1) Opening / Inleiding  
Lijnen naar Duurzaamheid vanuit ons verkiezingsprogramma 
Wim Stam (fractievoorzitter CUSGP De Ronde Venen) 
 

2) De Gemeente en Duurzaamheid 
Een toelichting op de startnotitie en wat de gemeente daarmee wil gaan doen 
Kees Schouten (wethouder gemeente De Ronde Venen) 
 

3) Duurzaamheid; wat is het en wat kan ik ermee? 
Duurzaamheid is vaak zo’n vaag begrip. Waar gaat het nu eigenlijk over? En wat kan ik als gewone 
consument daar nu mee? 
Ernst Cramer (Zelfstandig Adviseur) 
 

4) Duurzaam Bouwen 
Hoe pak je dat aan. Wat zijn de mogelijkheden en wat levert het op? 
Dick van ’t Slot (Energie- en duurzaamheidsadviseur) 

 
5) Pauze 
 
6) Forumdiscussie “Duurzaamheid; raakt mij dat nou?” 

U als aanwezigen gaat in gesprek met de inleiders onder leiding van  
Krijno Verbruggen (PR-coordinator Kiesvereniging ChristenUnie De Ronde Venen) 

 
7) Afsluiting 

Arie Vossestein (fractieassistent CUSGP De Ronde Venen) 
 


